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Abstract (en)
[origin: ES285101U] A hotplate has on the bottom of its hotplate body (11) a cover plate (15), through which is passed an electric conductor (18)
mounted in an insulating bushing (19) and which only slightly projects over the end of the insulating bushing (19). For automatically placing the
hotplate in a stove unit, electrical connecting lines (21) are guided by a positioning member (20) which can be fixed to the rim (14) of the hotplate
body (11). On the inside, the connecting lines project far enough to be brought into contact with the electrical conductor (18) passing through the
cover plate.

Abstract (de)
Eine Kochplatte weist an der Unterseite ihres Kochplattenkörpers (11) ein Abdeckblech (15) auf, durch das durch eine isolierende Durchführung (19)
eine Anschlußleitung (18) geführt ist, die nur wenig über das Ende des Isolierstücks (19) vorsteht. Zum automatischen Einsetzen der Kochplatte in
eine Kochplattenmulde ist vorgesehen, daß die Verbindungsleitungen (21) durch ein an dem Rand (14) des Kochplattenkörpers (11) festlegbares
Positionierteil (20) geführt sind, wobei sie auf der Innenseite so weit vorstehen, daß sie in Kontakt mit den Anschlußleitungen (18) gebracht werden
können.
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